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Abstract (en)
[origin: US2021203076A1] An antenna horn includes a waveguide having an open end and an end allowing access to transmitted signals, the
widest opposite walls constituting a first pair of walls, two first ridges inside the waveguide, in the middle and over the whole length of the walls of
the first pair of walls, a flat central wall connecting the walls of the second pair of walls at their midpoints at the level of the accesses, stopping in
the direction of the open end so as to polarize signals transmitted by the two accesses according to orthogonal circular polarizations, and forming
two ridges in the middle of the walls of the second pair of walls from the side of the open end, and with an antenna, an item of radio communication
equipment and a method using the horn.

Abstract (fr)
L'invention concerne un cornet d'antenne comprenant :- un guide d'onde (201) ayant une extrémité ouverte et une extrémité permettant d'accéder
à des signaux transmis, les parois opposées les plus larges (204, 204') constituant une première paire de parois,- deux premières nervures (206,
206') à l'intérieur du guide d'onde, au milieu et sur toute la longueur des parois de la première paire de parois,- une paroi centrale plane (207,
208, 208') reliant (207) les parois de la deuxième paire de parois en leur milieu au niveau des accès (202, 203), s'interrompant en direction de
l'extrémité ouverte de manière à polariser des signaux transmis par les deux accès selon des polarisations circulaires orthogonales, et formant deux
nervures (208, 208') au milieu des parois de la deuxième paire de parois du côté de l'extrémité ouverte,ainsi que sur une antenne, un équipement
de radiocommunications et un procédé utilisant le cornet.
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